



# 銅獎 Bronze Award

## 物業管理 Property Management



信和管業優勢  
Sino Property Services

### 信和物業管理有限公司 - 畢架山峰 Sino Estates Management Limited - Mount Beacon

#### 環保理念：

全民參與——透過刊物、培訓及活動，全面策動各員工及業戶參與環保計劃

深入淺出——環保政策切合實際需要，採用簡單方便配套以確保容易實踐

融入生活——讓環保成為員工及業戶的生活習慣，方能持之以恆

畢架山峰綠色管理指標按生態、節能、減廢及健康分為四大範疇，其中包括生物多樣性、日常節能、廢棄物減量及綠化等。

#### Green Mission:

All-Level Participation - Encourage participation of all staff and customers through newsletters, training programmes and green activities

User Friendliness - Use simple and practical measures to apply our green policies

Eco-Living - Our ultimate goal is to make green practices a habit of our staff and customers

Mount Beacon applies green management indicators including Ecology, Energy Saving, Waste Reduction & Health on pursuing of bio-diversity, energy utilization, waste reduction and green building.



生物多樣性與綠化指標，強化住宅綠地花園空間規劃以及管理，採用自製有機肥料及天然驅蟲方法，以確保四季如茵，保護原有生物生態。

The bio-diversity and green indicators enhance estate's landscape planning and management. Applying in-house-made organic green manure and natural pesticide to protect the ecological environment.



屋苑大部份照明已轉為發光二極管或環保燈具及加上可見光線性光感應器或移動感應器等。部份玻璃幕牆貼上隔熱玻璃膜，增加節能環保效益。

Large portion of lightings have been changed to LED or energy saving lightings, some are equipped with photo sensors and motion sensors. The infra-red control film has also been adopted in the estate for further energy saving.



積極推行一切可循環再用環保回收活動，並鼓勵業戶參與。  
Customers are highly encouraged to participate in eco-recycle activities.



全民推廣環保訊息及與來自中國內地、英國、台灣及香港等地的業界成員作綠色經驗交流及分享。

All stakeholders are involved in promoting green features and environmentally friendly measures. Green experiences are shared and exchanged with members of the sector from Mainland China, UK, Taiwan and Hong Kong.

相片及資料由得獎公司或機構提供

Photos and information are provided by the winning companies or organizations